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Dr. Szepes András Elnök úr (továbbiakban: Elnök) köszöntötte az ülés résztvevőit.
Megállapította, hogy az elnökségi ülés határozatképes.

Táiékoztatás az előző elnökséei ülés óta történtekről:

- Elnök úr tájékoztatta a jelerrlévőket, hogy a két elnökségi ülés közötti legfontosabb esemény
volt, hogy aláirásra és kihirdetésre került a 2023. évi C törvény ű magyűr építészetrőI.
Tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy titkár úrral együtt megkerestük írásban Dr Rátkai Gábor
ÍÓtitkár urat, lrogy a ,jogszabály hatálybalépéséig a nyilváníartoítak esetében benyújtott új
kérelmeket és a hosszabbítási kérelmeket hogyan kezeljak (tekintettel a .jogszabáty ránk
vonatkozó részének okt(lber 01.-i hatályba lépésére)?

dr Markovics György: A rryilvántartottak kötelező átjelentkezésével kapcsolatban Dr Rátkay
Gábor főtitkár úrnak az a véleménye, hogy a rárrk vonatkozó rész október 01.-el lesz hatályos,
A kamarai kérelmek benyújtására 90 napjuk lesz az érintetteknek, ami év végéig kitart. Aki
beadta a kérelmet maradni fog, aki nem azoknak a jogosultságai 2025.január 01-gyel érvényét
fogja veszteni.

Grimm Viktor: Van a törvényben egy olyan passzus, hogy a meglévőkre nem vonatkozik, csak
azűjakra;

ElnÖk: Nem, ajogszabály egy később kiadásra kerülő kormányrendeletre hivatkozik, ami majd
feltehetően rendezni fogja a nem felsőfokú végzettséggel rendelkezők további sorsát.

MegemlÍtett egy közeli rrapokban leborryolított levélváltást, ahol egy kamarai tagunk kérte
volna státuszát kamarai tagságról nyilvántartottra átminősíttetrri, nem tudott azűj jogszabáIyről,
ill. arról, hogy a nyilvántartotti státuszt felválda a kötelező kamarai tagság. Miután ezt
megtudta, visszavonta kérelmét. Yárhatőan a 2023. január 17.-i (szerd,ai) MMK elnökségi



ülésen erről bővebb tájékoztatást fogunk kapni, Továbbra is ,,sánla ló" a lakcím kérdése is,
ugyanis a jogszabály szerirrt a személyes adatokban történt váItozást 15 napon belül köteles
jelenteni. Ha ez nem történik meg, akkor 20.000 Ft bírság kiszabása is lehetséges (erre a
tudomása szerint még nern volt példa).

Szolnok megye volt erre a precedens, ahol is a küldöttgyűlési jkv. alapján állapították meg,
hogy hányan nem laknak a megyében,

Szolnok megye kicsi, ezzel együtt a lakcímek felülvizsgálata borryolult volt. Meglátása szerint
az MMK nyilvántarlásából ezt központilag is nieg lehetne csinálni, aránylag egyszerűen és
gyorsan.

klein pál: Mit tekinthetünk hivatalosan lakcímnek?

TÓth Sándor: Mi van akkor, ha nem az állandő lakhelyén, hanem másik megyében dolgozik,
de oda csak dolgozni jár?

ElnÖk: Be lehetne kérni a lakcím kártyát, vagy erkölcsibizonyítványt is lehetne kérni, az ott
szereplŐ adatok is hivatalosak. Ígéret volt rá, hogy egy minta nyomtatvány segítségével térítés
nélkül az otszágos lakcím nyilvántartő adatbázisából is megkaphatjuk a hivatalos adatokat,

Tóth Sándor: Miért kell a Kamarai eszmét ilyerrekkel lejátatni?!

Elnök: A jogosultság turizrnus miatt alakult kí ez a gyakorlat, hogy más megyébe igazoltak.
Ugyanis előfordult, hogy valaki a lakhely szerinti Kamarától nem kapta meg az igényelt
jogosultságot, majd más megyébe igazolva azt gond nélkül (sokkal könnyebben) megkapta.

A magyar épitészetről szóló 2023. évi C. törvényben az is egy lényeges módosulás, hogy
megszúnnek a megyei fegyelmi bizottságok, a jövóben azl. és II, fok is az MMK hatáskörében
lesz, az ottani bizottságba a megyék tagokat fognak delegálni.

Hullay Gyula: Az ngyfélkapun is van lehetőség az adatok ellenőrzésére, miért nem
használják?t

Fekete Krisztián: Az MMK-s ügyfélkapu kb. két hónapja nem működik, nem lehet vele
dolgozni.

Elnök: Tekintettel arra, hogy szolgáltató váltásra került sor, ezétinródosult a rendszer, á|litőlag
már próbaiizemben van a legújabb verziő.

Kiss Tamás: Várjuk meg, hogy mit lép a többi megye, utána álljunk be mi is a sorba.

ElnÖk: Reméljtik, hogy a végén még jól fogunk kijönni belőle. Még annyi fontos információ
van, hogy az MMK megállapodott a Budaörsi ingatlan bérleti jogviszonyáről, ami cca.
20,000,000 Ft-tal kevesebb évente, mint a másik lett volna. Azmás kérdés, hogy a működéshez
szükséges felújítás és átalakítás koltségei is hasonló nagyságrendúek a beérkezett ajánlatok
alapjárr.

2023, január 11-én végre összejött a Fejér Vármegyei Epitész Kamara vezetésével (Karé
Krisztián elnök úr és Szemeti Krisztinatitkár asszony) ataláIkoző. A közel egy órás beszélgetés
során kérték, hogy próbáljunk közösen eredményt elérni a továbbképzések egységesítésében
(legyen lehetőség a másik kamara továbbképzését mindkét oldalon elismerni, beszámítani).



Kiss Tamás: Nem jó megközelítés, mivel nem egységes a szakmai követelmény (náluk kredit
pont van, nálunk éves szintű kötelezettség).

ElnÖk Felmerült a közös (Epítész- Mérnök) Bá1 megtartásának lehetősége, az Építészeti
Nívódij elismerés visszaállítása (régen az Önkormányzat,a Kereskedelmi és lparkamaramellett
azÉpítész Kamara és a Mérnöki Kamara közös döntése volt, amit először az Önkorm ányzat,
majd a Kereskedelmi és lparkamara is felrugott, ezért szakadt meg). Az tudni kell, hogy a ma
is meglévő Molnrár és Schmidt díjak személyre vonatkoznak, a Nívódíj pedig épületre
(alkotásra). Egyetértés volt abban is, hogy a Mérnökök Fejérben könyv folytatásában is tudnrffi
együttműködni, új személyeket j avasolni.

MolnárAttila: Vizes kapott már Nívódijat?

ElnÖk: Nem, mert ezt a dijat nem személynek, hanem építménynek ítélik oda. Nem kizárő ok,
de eddig nem volt rápélda,

1 .)A 2024. évi Munkaterv mewitatása. elfoeadása

ElnÖk: A kiküldött anyag kiegészítésre és megküldésre került mindenkinek. Megkérdezte,
hogy van-e valakinek észrevétele, kiegészítése vagy kérdése aleírtalűoz.

Miután nem volt, a2024. évi Munkatervet azElnökség egyhangúlag elfogadta az112024 (01.15)
szám ú Elnökségi Határozattal.

2.)A 2024. továbbképzési év adatai, főbb elvárásai:

Hullay Gyula: A szakmai továbbképzések vonatkozáséhan a szeptember második és utolsó
hétvége volt eddig, azhaígy maradna, akkor tökéletes lenne.

ElnÖk: A képzések megtartásárakétváItozatot készített (egy tavasztől folyamatost és egy őszi
idényre vonatkozót). Helyszínek tekintetében két lehetőségünk van szeptembertől a Jáky és a
Viktória. A tartószerkezeti internetes oktatáshoz a KDTVIZIG-tőI bérelt terem egész napra
17.500Ft volt, ami nagyon kedvező. Tudni kell, hogy a Jáky az eddigi 5.0O0Ft/óradijat az
idéntől 15.000 Ftlőra díjra emelte fel, a Viktória maradt továbbra is 5.000 Ftlőra. Meg kell
találni az egész napos képzéshez a 30.000 Ft és a 90.000Ft közötti összeget, amit a KDT VIZIG
számétra is elfogadhatÓ. Most csütörtökön lesz egy megbeszélés a VIZIG igazgatőjával,
reméljiik sikerül megtalálni a mindkét fél számára elfogadható megoldást. Szigetiné Erika
mondta, hogy a november 08-án egyben lehetne megtartani a energetikai, elektrotechnika MV
és ME továbbképzését, nem bízik benne, hogy meg lehet oldani. /Korábbi elfogadott elv volt
az Összes szakterületen, hogy a tewezőlszakértő továbbképzés nem lehet összevonri az
FMV/ME képzéssel. l A 2023-as év összefoglalő téhlazatában a legnagyobb bevétel a
minisztériumi támogatás volt, sok volt a geodéziai előadásnak a bevétele (tekintve, hogy más
megyébŐl sokan voltak itt). Az előadásokra való ,,csábításnak" ílem örülnek, ezzel együtt lehet
más megyének az előadását látogatni, az íLem tilos. A táblazat tartalmazza a bevételeket és a
kiadásokat (büfó, terembérlet, előadók költsége). Kérte ajelenlévőket, hogy atervezetetnézzék
át, ha van j av as l at azt mielőbb szíve skedj en mind enki me gtenni.

3.)Táiékoztató a 2024. évi Mérnök Bál szervezéséről:



Elnök: Eddig 105 fo jelezte részvételi szándékát, hogy jönnének, a végső létszémvárhatóan
1 20 körül lesz. A meghívott vendégek közül sokan lemondták a részvételt nem j elöltek ki senkit
sem maguk helyett. Ezzel együtt szépLétszámfog összejönni. Ahely biztos, a program végleges
az Avanti Zenekar fogja a talpalávalót szolgáltatni. A műsort a Step 'N Style Stúdió művészei
fogják adni (vacsora után a fiatalok, 22,00 óra után a felnőttek fognak táncolni). A tombola
tárgyak lassan gyülekeznek, kért mindenkit, hogy a tombola tárgy felajanlóját is adják meg,
hogy be tudják majd mondani. Kérte, hogy akinek van kapcsolata azleltetőleg3-4 nappalelőtte
hozza be. Igényként merült fel egy kisbusz Dunaújváros-Fehérvár útvonalon történő
biztosítása, ami folyamatban van.

4.)A 2024. évi kitüntetések előkészítése:

ElnÖk: A Mérnök Kamara 3 dijat/Bory Jenő, Vármegyei Mérnök Kamaraért,Eletműl adhat áí
a Küldöttgyűlésen. Volt bent a Kartaránál egy móri tervező Qrlagy Károly), akivel sikerült
egyeáetniink, hogy mit szeretnénk. Egy nálunk lévő Bory Jenő díjat odaadtunk mintának, amin
annYit kell váltoáatni, hogy a megye helyett vármegye legyen, ami a tervező szerint
megoldhatÓ. Elmondtuk, hogy a Nívódijat egy ellipszis alapra képzeltük el egy folyón ativelő
híddal, egyik oldalán egy épülettel, a másik oldalon egy szélerőművel. A fentiek meglátásunk
szerint átfogia a kamara egészét. A tervező mindkettő feladatot elváIlalta, küldeni fogsa az
átajánlatát. Aztkérte az Elnökség tagjaitól, hogy a 2024. február 05-i Elnökségi ülésre mindenki
hozza el a javaslatéfi., hogy legyen idő a küldöttgyűlésig dönteni. Egy körlevelet fogunk
kiküldeni a kitüntetési szabályzattal és a javasolt személyre egy kitöltendő tábléaattal.

Tóth Sándor: Utána kellene járni, hogy kik kaptak eddig elismerést?

Gergely Edit: Hol leszátadva?

ElnÖk: A korábbi dtlazottak nevei megtalálhatók a honlapunk Aranykönyv pontján. A májusi
Küldöttgyűlésen tervezzik éúadni, ezt követően az Elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a
következő Elnökségi ülésen dcintés szülessen.

5.)A 2024. évi beszámoló előkészítése. a feladatok felosztása:

Elnök: A Beszámoló előkészítésével kapcsolatban kiemelte, hogy az adatok összegyűjtése, a
beszámolÓ szerkezetének összeállitását eddig ő csinálta, a Titkár csak az ingatlannal
kapcsolatos résá készítette el. A feladatokat az i| felállásnak - a Titkár is több területen
bedolgozik- megfelelően elosájuk a Bál után. El kellene dönteni, hogy mikor legyen a
Küldöttgyűlés?lAz MMK május 24.-éntartja, a mienket előtte kellene megtartani, a május 10-
t javasolta, melyet az Elnökség elfogadott (Grimm Viktor elnökségi tagunk születésnapjtán).

6.)Taefelvételi és ioeosultsáei kérdések:

Tóth Gábor tagfelvétel tagfelvétel



Géczy Miklós Béla tagfelvétel tagfelvétel

212024, (01.15.) számú Elnökségi Határozat

A kérelmezők tagfelvételét az Elnökség 5 fő igen, 0 fő nem, 0 fő tartózkodás mellett elfogadta,

mivel a törvényben előín feltételeknek megfelelnek.

A beérkezett előminősítési kérelmet áttekintve az elnökség a következő véleményt adta:

Egyebek:

dr Illés Attila: A szakcsopofii Ügyrendet a tagságnak kell megszavazni, vagy azt elegendő,ha
a szakcsoport Elnöksége fogadja el?

Klein Pál: A szakcsoporti Ügyrendet a szakcsoport vezetősége fogadja el, ne a tagsággal
szavaztassátok meg. Ha elfogadásra került, akkor kell Elnökség elé vinni, amitaz Elnökség
jóváhagy.

dr Markovics György: Igen, így lesz a jő, ahogy alelnök úr mondta.

Ezt követően Elnök úr lezáta az Elnökségi ülést, felhívta a figyelmet, hogy a2O24, január 27 -
i Fejér Vármegyei Mérnök Kamarai Bálramég - korlátozottan- van lehetőség je

k,m.f.
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07-011494 Nagy Zsolt István Bn/I szakmai gyakorlat megfelelő,

j ogosultság i vizsga szükséges


